
 آقایان! پزشکیان مردمی 
 و خودش است، پوپولیست 

چه صیغه ای است؟! 

پزشکیان پوپولیســت، عوامگرا وعوامفریب نیست، 
او بدنبال شــیره مالیدن بر ســر مردم و چاپلوسی 

نیست، چرا عده ای نمی خواهند بفهمند؟ 
اتفاقاً مســعود، محمود نیســت، او از وقتی که آمد 
خودش بود و انشاالله خودش هم باقی خواهد ماند. 
رییس جمهور نهم نه ســاده است و نه پیچیده اگر 
نمی خواهــد »لفظ قلم« حرف بزند نــه اینکه بلد 

نیست بلکه اهل »شوآف« دادن نیست. 
مسعود پزشکیان آخر هفته گذشته در سفر به اهواز 
خودش و معاونش در یک اقدام سمبلیک، کارگری 
کردند و چنــد دقیقه ای روی یــک دیوار»ملات 

سیمان ریختند و آجر چیدند« همین و بس! 
این بنده خدا چه جرمی مرتکب شــده اســت که 
رسانه های اصلاح طلب برآشفته شده و بر او تاخته 
و می تازند؟ اینکه رئیس جمهور ایران اســلامی در 
یک همذات پنداری با کارگران شــریف »دست به 
بیل« شده و کمکی کرده کجایش جرم است؟ چرا 
مردمی بودن را مســاوی با پوپولیسم وعوامگرایی 

می دانید؟ 
آقایانی که دست به بیل شــدن پزشکیان برایتان 
درد آور و زجــر آور شــده اســت بالاغیرتاً تابحال 
خودتان»دســت به خاک انداز و جارو« شــده اید؟ 
شــما کــه وی و احمدی نژاد و شــهید رییســی 
را پوپولیســت می نامیــد پس رقصیــدن ترامپ و 
معاونش را در مراســم تحلیف چــه می نامید؟ چرا 
برای رقص معاون ترامپ و همسر هندی اش، غش 
وضعف کردید اما حرکت انسانی پزشکیان را تقبیح 

می کنید؟! 
پزشــکیان وقتی ثابت کرد خودش اســت که در 
تبلیغات اننخابات گفت من هیــچ برنامه ای ندارم 
و برنامه من همین برنامه و سیاســت های مصوب 
موجود اســت. او می توانست با کلی لفاطی و دروغ 
بافتن خبــر از برنامه های متعــدد چنین و چنان 
بدهد ولی چون سوگند خورده است که با مردمش 

رو راست باشد لذا به آنها دروغ نگفت. 
به پزشــکیان ایراد گرفتید چــرا مثل احمدی نژاد 
کاپشــن می پوشــد؟ چرا پروتکل های رســمی را 
رعایــت نمی کند؟ چرا»لاتی« راه مــی رود؟ چرا... 
همه اینها نشانه این اســت که او شما را نمی بیند 
و کار خودش را می کند. پزشــکیان قرار است برای 
مــردم کار کند بــه همین خاطر به سفراســتانی 
می رود، سفرهایی که شما چماقش کردید و بر سر 
احمدی نژاد و رئیســی کوبیدید! اما پزشکیان راه 
آن هــا را ادامه داد چون می داند باید در میان رأی 
دهندگانــش و آنهایی که رأی ندادند حضور یابد و 
بــه درد دل آن ها گوش فرا دهد و به همین خاطر 
کنار آن ها هم بیل می زند تا به کارگر با شــرفی که 

بنایی می کند بگوید دردت را می فهمم. 
آقایان عزیز، چشم هایتان را بشویید و جور دیگری 

پزشکیان را ببینید.

 دبیر جدید شورای اجرایی 
فناوری اطلاعات منصوب شد

مسعود همدانلو با حکم رئیس جمهور به عنوان دبیر 
شورای اجرایی فناوری اطلاعات منصوب شد.

مسعود پزشــکیان رئیس جمهور در حکمی ضمن 
انتصاب مســعود همدانلو به عنوان دبیر شــورای 
اجرایی فناوری اطلاعات، تصریح کرد: امید اســت 
با اتکال بــه خداوند متعــال و در چارچوب قانون 
اساسی، اهداف سند چشم انداز، سیاست های کلی 
مصوب مقام معظم رهبری )مدظله العالی(، برنامه 
هفتم پیشرفت و رعایت منشور اخلاقی کارگزاران 
دولت چهاردهم، نسبت به توسعه و استقرار دولت 
الکترونیــک و فراهم نمودن زمینه های گســترش 
کاربردهای فناوری اطلاعات و ارتباطات در کشــور 

مبتنی بر قوانین موضوعه اقدام نمایید.
متن حکم رئیس جمهور به شرح زیر است:

جناب آقای مسعود همدانلو
به اســتناد بند )ب( مــاده )4( قانــون وظایف و 
اختیــارات وزارت ارتباطــات و فنــاوری اطلاعات 
مصوب 19 آذر 1382 مجلس شــورای اسلامی و 
ماده )6( اساسنامه شورای اجرایی فناوری اطلاعات 
مصــوب 26 آبــان 1398 هیئت وزیــران؛ نظر به 
ســوابق و تجارب ارزشــمند جناب عالــی و بنا به 
پیشنهاد وزیر محترم ارتباطات و فناوری اطلاعات، 
به موجب این حکم به عنوان »دبیر شورای اجرایی 

فناوری اطلاعات« منصوب می شوید.
امید است با اتکال به خداوند متعال و در چارچوب 
قانون اساسی، اهداف سند چشم انداز، سیاست های 
کلی مصــوب مقام معظم رهبری )مد ظله العالی(، 
برنامه هفتم پیشــرفت و رعایت منشــور اخلاقی 
کارگــزاران دولت چهاردهم؛ نســبت به توســعه 
و اســتقرار دولــت الکترونیــک و فراهــم نمودن 
زمینه های گسترش کاربردهای فناوری اطلاعات و 
ارتباطات در کشور مبتنی بر قوانین موضوعه اقدام 

نمایید.
توفیقات روزافزون آن جناب را در انجام شایســته 
وظایف محوله از درگاه خداوند سبحان خواستارم.

نکتهسنج!

پس از بازدید رهبر معظم انقلاب از نمایشگاه پیشگامان پیشرفت که در حسینیه 
امام خمینی)ره( برپا شده است، دیگر اقشار همچون ورزشگاران، فعالان رسانه و 

... بازدید از این دستاوردها رفتند.
دیروز رئیس جمهور و رئیس مجلس نیز از این نمایشــگاه بازدید کردند که قطعاً 

بازدید مقامات و مسئولان باید برای رفع موانع تولید کنندکان راهگشا باشد.
رئیــس جمهور در این بازدید بــا تاکید بر ضرورت فراهم شــدن زمینه ها برای 
فعالیت بهتر و بیشتر بخش خصوصی گفت:هرگرفتاری، مانع و مشکلی بر سر راه 
فعالیت بخش خصوصی از طرف ما )دلوت( وجود داشــته باشد، حذف و برطرف 

خواهیم کرد.
مسعود پزشــکیان درحاشیه بازدید از نمایشگاه »پیشگامان پیشرفت« و دیدار و 
گفــت و گو با فعالان و تولید کنندگان بخــش خصوصی، تصریح کرد؛ دولت در 
همه ســفرها تلاش می کند بســترها برای فعالیت بهتر و بیشتر بخش خصوصی 
را فراهم کرده و موانع همکاری هــای تجاری و اقتصادی بین المللی این بخش 

را برطرف کند.
پزشــکیان افزود؛ در داخل کشور نیز در جستجوی کســانی هستیم که بتوانند 
مشکلات کشور را حل کنند و هر مشکل، گرفتاری و مانعی در این مسیر از طرف 

ما )دولت( وجود داشته باشد حذف و برطرف خواهیم کرد.
در جریان این بازدید که محسن حاجی میرزایی رئیس دفتر رئیس جمهور، ستار 
هاشــمی وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات، ســید محمــد اتابک وزیر صمت و 

محمدجواد ظریف معاون راهبردی رئیس جمهور نیز حضور داشــتند، پزشکیان 
ضمــن گفت وگو با نمایندگان و فعالان بخــش خصوصی در جریان ظرفیت ها و 

پیشرفت های بخش خصوصی کشور قرار گرفت.

قالیباف: نباید ناترازی مدیریتی را در برنامه هفتم وارد کنیم
رئیس  مجلس شورای اسلامی نیز با حضور در حسینیه امام خمینی )ره( و بازدید 

از بخش های مختلف نمایشــگاه پیشگامان پیشــرفت گفت: همه همت کنیم و 
دومرتبه ناترازی مدیریتی را به برنامه هفتم وارد نکنیم.

محمدباقــر قالیباف بــا همراهی اتابک وزیر صنعت، معــدن و تجارت، مصطفی 
طاهــری عضو کمیســیون صنایع و معادن و عباس گودرزی و مجتبی یوســفی 
دو عضو هیات رئیســه مجلس از نمایشــگاه پیشــگامان پیشــرفت بازدید کرد. 
 این نمایشــگاه به معرفی برخــی دســتاوردها و توانمندی های بخش خصوصی

اختصاص دارد.
رییــس مجلس در این بازدیــد گفت؛ اگر همه همت کنیــم و دومرتبه ناترازی 
مدیریتــی را به برنامه هفتم وارد نکنیم، حتما دولت و مجلس و بخش خصوصی 
می توانند دست به دســت هم داده و بخشی از مشکلات در سر سفره های مردم 

را حل کنند.
رویداد ملی »پیشــگامان پیشرفت« از روز سه شنبه دوم بهمن ماه با حضور رهبر 
انقلاب در نمایشــگاه دســتاوردهای بخش خصوصی آغاز شــد. حضرت آیت الله 
خامنــه ای پس از این بازدید، در دیدار چهارشــنبه بــا تولیدکنندگان و فعالان 
اقتصادی بخش خصوصی، ضمن اشاره به اینکه نمایشگاه »پیشگامان پیشرفت« 
نشان دهنده حرکت روبه جلوی بخش خصوصی کشور است، تأکید کردند: »من 
پیشــنهاد میکنم مسئولین کشــور بیایند این نمایشــگاه را ببینند؛ قبلًا هم در 
دوره ی گذشته همین درخواست را کردیم؛ ]مسئولین[ اگر ندیدند بیایند ببینند. 

رؤسای محترم قوا، مسئولین مختلف بیایند ببینند این نمایشگاه را.«
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رئیس جمهور و رئیس مجلس به نمایشگاه رفتند 

بازدید مسئولان از نمایشگاه »پیشگامان پیشرفت« باید راهگشا باشد

در روز پایانــی رزمایــش اقتدار پیامبــر اعظم)ص( 19 
نیروی دریایی سپاه، موشک های دارای هوش مصنوعی 
قائم و الماس از پهپادهای پیشرفته مهاجر 6 و ابابیل ۵ 
شلیک و با موفقیت اهداف دشمن فرضی را نابود کردند.
دومیــن روز از رزمایــش پیامبر اعظــم )ص( 19به نام 
شهید والامقام حسین منجزی در پهنای شمالی و میانی 

خلیج همیشه فارس برگزار شد. 
دریادار علیرضا تنگسیری فرمانده نیروی دریایی سپاه از 
بهینه ســازی سامانه ها و تجهیزات نیروی دریایی سپاه 
خبر داد و گفت؛ نیروی دریایی ســپاه با اتکا به جوانان 
نخبه و متعهــد، پهباد های مهاجــر 6 و ابابیل ۵ را به 
موشک های دارای هوش مصنوعی قائم و الماس تجهیز 

کرده اند. 

دریادار پاسدار تنگســیری اظهار کرد؛ در این رزمایش 
تمریناتی همچون شــلیک موشک پدافندی نواب از ناو 
راهبردی شهید ســلیمانی، عملیات آبی خاکی تکاوران 
نیروی دریایی ســپاه، شــلیک موشــک های بالستیک 
و ســاحل به دریا، شــلیک قدر 2۰۰ ســطح به سطح، 
سرنگونی پرنده های دشمن با موشک های کوثر 222 و 

شلیک کروزهای دریایی به اجرا در آمد.
فرمانده نیروی دریایی ســپاه با تأکیــد بر پیام های این 
رزمایش اعــلام کرد؛ ایــن رزمایش با هــدف افزایش 
هماهنگی و آمادگی رزمنــدگان دریادل نیروی دریایی 
ســپاه برای مقابله با هرگونه ماجراجویی دشــمنان این 
مــرز و بوم و همچنین اعلام پیام صلح و دوســتی برای 

کشورهای همسایه برگزار شد.

در روز پایانی رزمایش اقتدار پیامبر اعظم)ص( ۱۹ انجام شد:
شلیک موشک های هوشمند با پهپادهای نوین

ســخنگوی شورای سیاســتگذاری ائمه جمعه گفت: به 
دلیل تقارن یوم الله 12 بهمن 14۰3 با روز جمعه، نماز 
جمعه تهران ایــن هفته درحرم امام خمینی)ره( برگزار 

می شود.
حجت الاسلام علی نوری از فرآیند برنامه های نمازجمعه 
12 بهمن خبر داد و گفت؛ شروع برنامه های نماز جمعه 
از ســاعت 1۰:3۰ صبح در محل حــرم مطهر با اجرای 
ویژه برنامه های متناســب با یــوم الله 12 بهمن همراه 
خواهد بود. وی با دعوت از اقشــار مختلف مردم به ویژه 
نوجوانان و جوانان برای حضور پرشــور در این مراســم 
عبادی و سیاســی گفت؛ اســتفاده از حداکثر ظرفیت 
ناوگان حمل و نقل عمومی )قطار شهری و اتوبوسرانی( 
براساس طرح های ترافیکی اختصاصی که متعاقباً توسط 

عزیــزان ما در پلیس راهور تهران اعلام خواهد شــد، از 
پیش بینی های صورت گرفته بــرای حضور مردم مؤمن 

و انقلابی تهران برای نماز جمعه 12 بهمن خواهد بود.
وی با اشــاره به تدارک امکانات برای حضور خانوادگی 
از تمامــی مبادی ورودی در محــل برگزاری نمازجمعه 
در حرم امام )ره( و برپایــی مواکب فرهنگی و پذیرایی 
به جهــت میزبانی کریمانه از نمازگزاران و مهمانان امام 
بزرگوار در ورودی های حرم، تاکید کرد: ورود مؤمنین از 
ضلع غربی حرم )درب ۷(، ضلع شــمالی حرم )درب ۵( 
و ضلع شــرقی حرم )درب 3( در نظر گرفته شده است 
و همچنین خودروهای شــخصی در ضلع شرقی و غربی 
حرم مطهر و اتوبوسرانی در پارکینگ ضلع غربی مستقر 

خواهد شد.

سخنگوی شورای سیاستگذاری ائمه جمعه:
نماز جمعه ۱۲ بهمن در حرم امام خمینی )ره( برگزار می شود

خبـــر

 تفکیک وزارت راه و شهرسازی 
در دستورکار کمیسیون عمران

رئیس کمیســیون عمران گفت که طرح تفکیک وزارت راه و شهرســازی در جلسه این 
هفته کمیسیون عمران مجلس بررسی می شود.

محمدرضا رضایی کوچی در گفت وگو با تســنیم، درباره دستورکار این هفته کمیسیون 
متبوعش گفت که طبق دســتورکار اعلامی بررســی طرح یک فوریتی تفکیک وزارت 
راه و شهرســازی در دستورکار اعضای کمیسیون در روز یکشــنبه قرار دارد. وی بیان 
کرد: همچنین طبق برنامه ریزی های انجام شــده جلســه مشترک اعضای کمیسیون با 
مسئولان بنیاد مسکن انقلاب اسلامی در محل بنیاد در دستورکار کمیسیون قرار دارد. 
نماینــده جهرم در مجلــس بیان کرد: نمایندگان اخیرا در جلســه علنی با یک فوریت 
بررسی تفکیک وزارت راه و شهرسازی موافقت کردند که طبق آیین نامه داخلی مجلس 
طرح برای بررسی به کمیسیون عمران به عنوان کمیسیون تخصصی ارجاع می شود که 
بررســی جزئیات آن در دســتورکار اعضا قرار دارد. رضایی کوچی درباره طرح تفکیک 
وزارت راه و شهرســازی، ادامه داد: در این باره از نظرات صاحبنظران اســتفاده شــده 
که همگی معتقدند تفکیک وزارت راه و شهرســازی به نفع کشــور است. این وزارتخانه 
حداقل 23 معاون و رئیس ســازمان داشته که نشان دهنده گسترده بودن بودن وظایف 
این وزارتخانه اســت. وی بیان کرد: حوزه مسکن و شهرسازی حوزه وسیعی است. ما در 
قانون جهش تولید مســکن دولت را مکلف به ساخت یک میلیون مسکن سالانه کردیم، 
بیش از دو میلیون نفر هم در بافت های فرســوده و آسیب پذیر زندگی می کنند که باید 
فکری به حال این وضعیت کرد. رئیس کمیســیون عمران مجلس با اشــاره به وضعیت 
حمل و نقل هوایی و ریلی کشــور اظهار کرد: قرار بود طبق قانون برنامه ششــم توسعه 
و همچنین برنامه هفتم توســعه 3۰ درصد بار از شــبکه ریلی جابه جا شود که این رقم 
کمتر از 1۰ درصد اســت یعنی در این مدت در حوزه حمل و نقل ریلی کار قابل قبولی 
انجام نشــده اســت. رضایی کوچی گفت: قرار بود حوزه مسکن کمکی به حوزه حمل و 
نقل و حوزه حمل و نقل کمکی به مســکن کند تا هم افزایی صورت گیرد که این اتفاق 
رخ نداد که امیدواریم با تفکیک وظایف بین وزارتخانه ها بسیاری از مشکلات حل شود.
نمایندگان در جلسه علنی )18 دی ماه( با اکثریت آرا با تفکیک وزارت راه و شهرسازی 

موافقت کردند.

مردم داری یا پوپولیستی؟!
رفتار نمادین پزشکیان در ســفر به خوزستان چنان بر اصلاح طلبان 
گران آمده اســت که اغلب رسانه های این جریان، رئیس جمهور را به 
پوپولیسم سیاســی متهم کرده و خواستار تغییر این جنس رفتارهای 

او شدند.
»آقــای رئیس جمهور خودت نباش.« این جمله، تیتر یادداشــت علی 
ورامینــی در روزنامه هم میهن اســت که در این مطلــب به انتقاد از 
بیل به دست شدن پزشــکیان پرداخته و نکاتی را مطرح کرده است. 
در همین راســتا جواد روح نیز در مطلبی نوشــت که »شخصا با این 
کار مســعود پزشــکیان مخالفم. یکی از دلایلی که چنین با روحانی 
دشــمن هســتند، این بود که او نه  تنها جایگاه دولت و رئیس  جمهور 
را فرو نمی کاســت؛ بلکه در جهت ارتقای آن گام برمی داشت.در ادامه 
این انتقادات اصلاح طلبان از پزشــکیان، حسین نورانی نژاد قائم مقام 
حزب اتحاد ملت نیز درباره رفتار پزشکیان در اهواز نوشته است؛ »بله، 
پزشــکیان فعلًا تا اندازه نسبتاً لازم و خوبی مردم گرا و پوپولیست )اگر 

اصرار بر این واژه است( به نظر آمده است.«

رفتار روحانی رفتار یک رئیس جمهور طراز است!
برخی اصلاح طلبان در حالی اقدامات حســن روحانی را در طراز یک 
رئیس جمهور می دانند که در ســال 96 این نــوع مدیریت به دور از 
مــردم و حتی وزرا مورد انتقاد برخی دیگر از جریان های اصلاح طلب 
هم قرار گرفت، به عنوان مثال عبدالله ناصری فعال اصلاح طلب درباره 
رفتارهای مدیریتی حســن روحانی نوشته بود، »رئیس جمهور تنها از 

ساعت 9 و نیم صبح تا هفت شب در دفتر خود حضور داشت.«
نگاه از بالا به پایین و اشرافی روحانی روز به روز در جزئیات کارنامه او 
نمود بیشــتری پیدا کرد. او 12 اردیبهشت 9۵ همزمان با روز جهانی 
کارگــر، با حضور در کارخانجات و شــرکت های مختلف گروه صنعتی 
»مپنــا« از واحدهای مختلــف آن بازدید کرد؛ روحانــی با خودروی 
ژاپنی میلیاردی به دیدار کارگران مپنا رفت. لندکروز مشــکی و براق 

رئیس جمهــور از مقابل کارگران عبور کرد و رئیس جمهور حتی داخل 
کارخانه نیز حاضر به پیاده شــدن از خودرو نشد. او در مسافت داخل 
کارخانه، از پنجره لندکروز برای کارگرانی با حقوق ماهانه یک میلیون 
تومان، لبخند زد، دست تکان داد و رد شد. رسانه ها واکنش های زیادی 
به این موضوع نشــان دادند. »تویوتا V8 زحمت بازدید رئیس جمهور 
از مپنا را کشــید« این تیتری بود که برخی رسانه ها برای خبر بازدید 

روحانی از مپنا انتخاب کردند.

بحران سیل ۹۸ و سفر تفریحی روحانی به قشم
روحانی در ســال 98 و در ماجرای ســیل فروردین آن زمان نیز نوع 
مدیریتش با انتقاد افکار عمومی و محافل سیاســی و رســانه ای روبرو 
شــد. روزهای اول عید نوروز، سیلاب سطح وسیعی از استان گلستان 
و مازندران را فرا گرفت؛ اما باز هم با گذشــت چند روز از ماجرا کسی 
خبری از رئیس جمهور نداشت. چند روز بعد مشخص شد که روحانی 

در ایام تعطیلات نوروزی، به جزیره »قشم« سفر کرده است.
یکی از فعالین توییتــری در رابطه با انتقادات برخی اصلاح طلبان به 
پزشــکیان نوشته اســت که»آرمان برخی اصلاح طلبان از یک رئیس 
جمهور، حسن روحانی اســت که از پشت شیشه دودی ماشین قصد 
داشــت جامعه را مدیریت کند و به همین دلیل با این رفتار پزشکیان 
مخالفت می کننــد.« در ادامه گزارش فارس آمده اســت؛ حمیدرضا 
ترقی تحلیلگر مسائل سیاســی نیز درباره حضور پزشکیان در اهواز و 
انتقادات برخی اصلاح طلبان از رفتار او در آنجا می گوید که به صورت 
کلــی مردمی بودن تعابیر و مفاهیم مختلفی دارد اما این حرکت آقای 
پزشکیان و همراهانش در جای خود جای تقدیر دارد، البته که باید در 
تصمیمات کشوری و حل مســائل مردم، توجه به زندگی مردم لحاظ 
شــود و دردشان و مشکلات شان بیشــتر فهمیده شود.ترقی در ادامه 
می گوید که این که برخی اصلاح طلبان و جریان های سیاســی برای 
آقای پزشــکیان چارچوب تعیین مــی کنند که چه کاری انجام بدهد 
یــا ندهد و امثال رفتار افرادی مثل روحانی کاخ نشــین را معیار قرار 
می دهند به شدت ناپسند است و نشات گرفته از همان رویه خودبرتر 

بینی و نگاه بالا به پایین برخی از اصلاح طلبان به مردم است.

هدی بذرافشان   سخنگوی شورای نگهبان با اشاره به تصویب لوایح پالرمو و 
CFT در مجلس شــورای اسلامی و اعلام نظر شورای نگهبان در این باره، گفت؛ 
تصمیم گیری نهایی درباره این موضوع در اختیار مجمع تشخیص مصلحت نظام 

است.
طحان نظیف دیروز در نشســت خبری با خبرنگاران درباره لایحه بودجه ســال 
آینده گفت؛ بخش اول لایحه بودجه ســال 14۰4 در رفت و آمد بین مجلس و 
شورای نگهبان است. ما در مرحله اول ایرادات و ابهاماتی به بخش اول این لایحه 
گرفتیــم که مجلس اصلاحاتی را اعمال کرد تا ایرادات وارده به بخش اول لایحه 
بودجه از سوی شــورای نگهبان و هیئت عالی نظارت مجمع تشخیص مصلحت 
نظام رفع شــود. وی بیان کرد: مجلس بســیاری از ایــرادات وارده به بخش اول 
لایحه بودجه ســال آینده را رفع کرده اســت، اما هنوز هم ایراداتی پابرجاست و 
ما نتیجه بررســی های خود را امروز برای رفع ایراد، به مجلس شــورای اسلامی 

ارجاع می دهیم .
وی گفت: تبصره 1۰ بودجه درباره اختصاص زمین رایگان برای خانوارهای دارای 
4 فرزند و بیشــتر بود که ایراداتی داشت، اما مجلس ایرادات را رفع کرد و دیگر 
ما ایراد و ابهامی نسبت به این مصوبه نداریم.  طحان نظیف افزود؛ در تبصره اول 
بخش اول لایحه بودجه حکمی درباره مالیات سالانه خودروهای لوکس داشتیم 

که کلیت این حکم در سال های قبل نیز وجود داشت و مورد تأیید ما بود.
وی بیان کرد: ما در مرحله اول نســبت به بخشــی از اجزای این حکم ایراداتی 

گرفتیم که مجلس با اصلاحاتی که انجام داد، این ایرادات را برطرف کرد.
سخنگوی شــورای نگهبان توضیح داد: درباره مالیات از خودروهای لوکس نکته 
ما این بود که در مصوبه مجلس، صرفاً اشخاص حقیقی در نظر گرفته شده است 

و نســبت به شرکت های دولتی ابهام داشتیم که مجلس در مصوبه اصلاحی خود 
تاکید کرد این مالیات صرفاً از اشــخاص حقیقی گرفته شود. بنابراین، همچنان 

این موضوع مورد ایراد شورای نگهبان است.
طحان نظیف درباره  لوایح پالرمو و CFT گفت: با توجه به اینکه این موضوع یک 
بار در مجلس شورای اسلامی به تصویب رسید و شورای نگهبان هم نسبت به آن 
اظهارنظر کرد و موضوع به مجمع تشخیص مصلحت نظام ارجاع شد، طبیعتاً الان 
تصمیم گیری نهایی در این مورد در اختیار مجمع تشخیص مصلحت نظام است.
وی در ادامــه گفت؛ مجلــس مصوبه ای دربــاره لایحه مربوط به کنوانســیون 
بین المللی جلوگیری از آلودگی دریا داشــت که به تأیید شورای نگهبان نرسید و 

باید ایرادات آن در مجلس رفع شود.
وی در پاســخ به پرسشــی درباره علت تأخیر در اجرای قانون عفاف و حجاب با 
وجود آنکه این قانون به تأیید شــورای نگهبان رســیده است، گفت؛ این مسئله 
کــه برای یک قانون در مراحل بعد از تأیید شــورای نگهبان چه اتفاقی می افتد، 
در حیطه اختیارات شــورای نگهبان نیست. وی درباره طرح تفکیک وزارت راه و 
شهرســازی اظهار کرد؛مجلس فعلًا به فوریت این طرح رأی داده و هنوز جزئیات 
آن مشخص نیست. ما هم هنوز در شورای نگهبان در این مورد صحبتی نداشتیم.

ســخنگوی شورای نگهبان در پاسخ به سوالی درباره طرح مباحثی درباره تمدید 
یک ســاله عمر فعلی شوراهای اسلامی شهر و روستا، گفت: فرایندهای برگزاری 
انتخابات در ســال آینده در حال انجام است، مگر اینکه مجلس مصوبه جدیدی 
داشته باشد و قانون فعلی را اصلاح کند. وی متذکر شد: در گذشته نیز یک مرتبه 

مدت شوراها تمدید شد و با اشکال شورای نگهبان نیز مواجه نشد.
وی در پاســخ به پرسشی درباره طرح مباحثی مبنی بر تجمیع انتخابات  مجلس 
و ریاست جمهوری گفت؛ بر اساس قانون اساسی، دوره مجلس شورای اسلامی و 

دوره ریاست جمهوری 4 ساله است.
سخنگوی شورای نگهبان اظهار کرد: اتفاقی که برای آیت الله رئیسی، رئیس جمهور 
فقید رخ داد، باعث شد آغاز دوره ریاست جمهوری و مجلس به هم نزدیک شود.

طحــان نظیف بیان کرد: درباره اینکه ایــن دو انتخابات همزمان با هم یعنی در 
یــک روز یا بــا فاصله اندکی برگزار شــود، باید در زمان مناســب جمع بندی و 

تصمیم گیری شود.
طحان نظیف درباره آخرین روند طرح ســاماندهی اتبــاع گفت؛ اگر مجلس در 
این مورد مصوبه ای داشــته باشد، ما در شــورای نگهبان نسبت به آن اظهارنظر 

خواهیم کرد.
وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا ایراد هیئت عالی نظارت مجمع تشخیص 
مصلحت نظام به افزایش نرخ ارز ترجیحی از ســوی دولت در لایحه بودجه سال 
14۰4 برطرف شــده یا نه، گفت؛ این موضوع از سوی هیئت عالی نظارت مجمع 
تشخیص مصلحت نظام مورد ایراد قرار گرفته بود و شورای نگهبان نسبت به آن 
ایراد نگرفته بود. تا این لحظه، نظر هیئت عالی نظارت مجمع تشخیص مصلحت 

نظام را درباره لایحه بودجه سال آینده دریافت نکرده ایم.

سخنگوی شورای نگهبان:
 CFT تصمیم گیری درباره لوایح پالرمو و 

با مجمع تشخیص مصلحت است

فرهاد خادمی


